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ZABILJEŠKA 
sa 16. sjednice Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, 

 održane 21. decembra 2017. godine  
 

Sjednica je počela u 9.15 časova.  
Sjednici je predsjedavao Adrijan Vuksanović, predsjednik Odbora. 
Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Daliborka Pejović, Marija Ćatović, Maja 

Bakrač, Mihailo Anđušić, Momčilo Martinović i Nikola Rakočević. 
U cilju obezbjeđenja kvoruma, na početku sjednice, člana Odbora Nikolu 

Rakočevića mijenjao je poslanik Miloš Nikolić. 
Sjednici su prisustvovali: Aleksandar Andrija Pejović, ministar evropskih poslova i 

glavni pregovarač za vođenje pregovora Crne Gore sa EU, Ljiljana Simović, pregovarač za 
poglavlja 2 i 19, Vladimir Savković, pregovarač za poglavlja 3, 6, 7 i 20, Nikola Fabris, 
pregovarač za poglavlja 4, 9, 17 i 18, Gordana Radojević, šefica Radne grupe za poglavlje 
18,  Anđelko Lojpur, pregovarač za poglavlja 10, 25 i 26, Danijela Stolica, pregovarač za 
poglavlja 11, 12, 13 i 28, Angelina Živković, pregovarač za poglavlja 14, 15 i 21, Miodrag 
Radović, pregovarač za poglavlja 23 i 24, Saša Radulović, pregovarač za poglavlje 27, 
Jelena Burzan, direktorica Direktorata za pristupanje EU Ministarstva evropskih poslova i 
Ivan Đurković, saradnik u Kabinetu ministra.  

Sjednici su prisustvovali saradnici u Sekretarijatu Odbora Sanja Bulatović, Marija 
Milošević i Luka Pejović. 
 
Sjednica je, zbog prirode dokumenta na dnevnom redu, bila zatvorena za javnost. 

  

******** 

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović je pozdravio prisutne i konstatovao da postoji 
neophodan kvorum za rad Odbora, pa je utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. INFORMACIJA O TRENUTNOM STANJU U ISPUNJENJU MJERILA U OKVIRU 
PREGOVARAČKOG PROCESA 

 

TAČKA 1 

Informacija o trenutnom stanju u ispunjenju mjerila u okviru pregovaračkog procesa 

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović kazao je prisutnima da je cilj organizovanja ove 
sjednice dobijanje više informacija o trenutnoj fazi ispunjenja mjerila, po pojedinim 
pregovaračkim poglavljima, kako početnih tako završnih, da se stekne realan utisak o 
dinamici pregovaračkog procesa. Zbog toga je, kako je kazao, dokument na dnevnom redu 
označen stepenom tajnosti. Nakon što je upoznao goste sa metodologijom rada, 
predsjednik Vuksanović riječ je dao ministru evropskih poslova Aleksandru Andriji Pejoviću. 

Ministar Pejović ukazao je na trenutnu dinamiku otvaranja i zatvaranja poglavlja, kao i na 
to šta Crnu Goru očekuje u narednom periodu u pogledu ispunjavanja početnih i završnih 
mjerila u cilju otvaranja preostalih i zatvaranja pojedinih poglavlja. 

Pregovarači i šefovi radnih grupa za data poglavlja govorili su detaljnije o aktivnostima koje 
je potrebno sprovesti, kao i načinima za unapređenje saradnje Skupštine i Vlade Crne Gore 
u cilju što efikasnijeg vođenja pregovaračkog procesa. 
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Nakon višesatne raspave o predstojećim obavezama države povodom ispunjavanja mjerila 
u okviru pregovaračkog procesa, predsjednik Odbora zaključio je diskusiju i stavio 
dokument na glasanje. 

S obzirom na to da u momentu glasanja, svi članovi Odbora nijesu bili prisutni, odlučeno je 
da se sjednica nastavi u toku dana kada se steknu uslovi za glasanje.  

Prvi dio sjednice završen je u 10.40 sati. 

 

******** 

Sjednica je nastavljena u 13.30 sati.  

Odbor je jednoglasno usvojio razmatrani dokument. O dokumentu su se pozitivno izjasnili 
članovi Odbora: Adrijan Vuksanović, Marija Ćatović, Daliborka Pejović, Mihailo Anđušić, 
Maja Bakrač, Momčilo Martinović i Nikola Rakočević. 

Ministarstvu evropskih poslova Odbor je proslijedio sljedeće 

 

MIŠLJENJE  
O  

INFORMACIJI O TRENUTNOM STANJU U ISPUNJENJU MJERILA U OKVIRU 
PREGOVARAČKOG PROCESA 

 

Dana 21. decembra 2017. godine održana je 16. sjednica Odbora za evropske 
integracije, koja je bila zatvorena za javnost, a na kojoj su članovi Odbora razmotrili 
Informaciju o trenutnom stanju u ispunjenju mjerila u okviru pregovaračkog procesa. 

Glavne aspekte procesa pregovora Crne Gore sa EU i dinamiku ispunjavanja završnih 
mjerila predstavio je ministar evropskih poslova i glavni pregovarač Aleksandar Andrija 
Pejović, dok su o detaljima u odnosu na poglavlje za koje su nadležni, govorili članovi 
Pregovaračke grupe, pregovarači za poglavlja 2, 3, 4, 6, 7, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 17, 
18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28 i 31. 

Tokom rasprave, prisutni predstavnici pregovaračke strukture i članovi Odbora saglasili 
su se da je potrebno uspostaviti intenzivniju komunikaciju u pogledu izvještavanja o 
poglavljima 23 – Pravosuđe i temeljna prava i 24 – Pravda, sloboda i bezbjednost, kao i 
sistem mjerenja realizacije obaveza koji bi prikazao ne samo trenutno stanje, već i 
trendove ispunjavanja mjera u odnosu na prethodne izvještajne periode. Pored toga, 
članovi Odbora su pozvali na uspostavljanje redovnog kanala komunikacije, putem kojeg 
će članovi Pregovaračke grupe Odboru za evropske integracije dostavljati kratke 
informacije o pitanjima – konkretnim slučajevima za koje u toku pregovora Evropska 
komisija pokazuje dodatno interesovanje.  

Nakon sadržajne rasprave, članovi Odbora za evropske integracije jednoglasno su 
donijeli (sedam glasova „ZA“) pozitivno mišljenje o Informaciji o trenutnom stanju u 
ispunjenju mjerila u okviru pregovaračkog procesa. 

 

Sjednica je zaključena u 13.45 sati. 

 

ZABILJEŠKU SAČINILA 
 
 

Marija Milošević s.r. 
 

PREDSJEDNIK ODBORA     
 
 

 Adrijan Vuksanović s.r.

  


